
 
 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
 

Registratienummer : 
(In te vullen door de raadsgriffie) 
 

 

Datum: 12 november 2018 
 

Aan de voorzitter van de raad. 
 

Steller(s) van de vragen: Marloes Draak en Conny Hermans (VVD Lansingerland) 
 
 

Onderwerp: Huishoudelijke hulp en andere ondersteuning voor inwoners van 
Lansingerland 
 
 

1. Wat zijn de eerste ervaringen van cliënten nu weer wordt gewerkt met 
urenindicaties voor huishoudelijke hulp?  

2. Wordt het voorheen geïndiceerde en dus gewenste resultaat wel bereikt binnen 
de nieuwe indicatie op basis van uren? 

3. Op welke termijn verwacht het college dat alle in aanmerking komende 
inwoners van Lansingerland hulp zullen krijgen op basis van urenindicaties? 

4. Wat zijn de financiële gevolgen voor de gemeente van de gewijzigde 
indicatiestelling naar uren? 
 

* Aangegeven wat van toepassing is. 

Indien nodig 
Toelichting: 
In het AD van 29 oktober jl. Staat dat de Centrale Raad van Beroep (CrVB) de 
huishoudelijke hulp opnieuw ter discussie stelt: 
(https://www.ad.nl/binnenland/tientallen-gemeenten-moeten-opnieuw-
onderhandelen-over-huishoudelijke-hulp~abeed8a4/) 
De Raad bepaalde begin oktober dat de inwoners van de gemeente Steenbergen een 
vastgesteld aantal uren hulp moeten krijgen in plaats van ‘resultaatgerichte hulp’. 
Ruim 1/3de van de Nederlandse Gemeenten maken gebruik van deze ‘resultaatgerichte 
hulp’. Hierdoor zijn veel inwoners ontevreden omdat deze term niet exact aangeeft 
wat de hulp inhoudt en er vaak te weinig uren hulp beschikbaar zijn waardoor cliënten 
ontevreden zijn.  
In de halfjaarrappportage Sociaal Domein 2018 is vermeld dat in Lansingerland reeds is 
afgestapt van resultaatgerichte hulp en dat inmiddels alle cliënten op tijd zijn 
gesproken voor een herindicatie, zodat weer huishoudelijke hulp op basis van aantal 
uren wordt verleend.  
 

Ondertekening en naam, 
 
Marloes Draak 
VVD Lansingerland 
 
 

 

 


